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Woord van de voorzitter 
Beste allen,

De Energietransitie gaat ons niet in de koude kleren zitten. In grote delen van ons
continent zijn temperatuurrecords gebroken. Al decennialang wordt er gewezen op de
noodzaak om tempo te maken op dit vlak. Immers: Better safe than sorry.

En toch stelde een landelijk dagblad afgelopen weekend: ‘Veel Europeanen zitten als
kikkers in langzaam opwarmend water, met interesse starend naar de brander onder
de kom in de overtuiging dat het zo heet niet kan worden.’

In onze laatste Nieuwsbrief voor de zomervakantie laten wij een aantal leden aan het
woord. Hoe gaan zij - en met hun, de branche - om met de opgave om vóór 2050
klimaatneutraal te zijn?

De conclusie: Het gevoel van urgentie is hoog. Als er nú geen doorbraken komen, dan
gaat het niet meer tijdig gebeuren. Hoe onze wereld er dan uit zou kunnen zien,
vraagt inmiddels niet veel verbeeldingskracht meer.

Naadloos in dit streven passen de plannen voor een grote waterstoffabriek in
Westpoort. En de door president-directeur Marjan van Loon van Shell aan ons
uitgesproken toezegging om nóg intensiever te zullen samenwerken met lokale
ondernemersnetwerken om zo de innovatieve potenties van kleine en middelgrote
ondernemers optimaal te benutten.

In juni ondernam een Westpoortgezelschap op initiatief van onze vereniging een
interessante verkenningstocht door De Bretten. Een weinig bekend, maar toch voor
de Amsterdamse ecologie erg waardevol natuurgebied, dat zich weet te handhaven
tussen ons industriële Westpoort en de oude Haarlemmertrekvaart. In deze
nieuwsbrief een verslag, met als boodschap: Ga De Bretten beleven; het is zeer de
moeite waard.

Na ruim een jaar van zorgvuldige voorbereiding hebben de Stichting
Parkmanagement Amsterdam Teleport (SPAT) en onze eigen Westpoort
Ondernemersvereniging de samenwerking bezegeld. Het is geen fusie geworden,
beide rechtspersonen blijven voortbestaan. Door een personele unie op bestuurlijk
niveau is het samengaan vormgegeven. Twee bestuursleden van OV Westpoort,
waaronder ondergetekende, zijn daartoe toegetreden tot het SPAT bestuur. Onze
opgave is om Parkmanagement samen met gemeente en stakeholders opnieuw
invulling te geven. Dat is urgent met het oog op de ingrijpende veranderingen welke
ons Westpoortgebied doormaakt met betrekking tot ruimtegebruik, duurzaamheid,
veiligheid en leefbaarheid voor bedrijven en bewoners.

U allen een fijne zomer toegewenst.



Marcel La Rose
Voorzitter
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De Energietransitie is een weerbarstige maatschappelijke en economische opgave,
blijkt steeds weer in de praktijk. Wat er nodig is, is een concreet
handelingsperspectief. De urgentie is hoog.

Wat vindt onze eigen Westpoort ondernemersnetwerk hiervan? Deze vraag werd aan
drie prominente Westpoortleden voorgelegd. Hieronder hun visies. Virtueel om de
tafel kwamen Mariska Nunes, Directeur Hotels & Resorts van Corendon; Jaap
Reijntjes, commercieel directeur van Croonwolter&dros en Cor Gerritsen, senior
manager bij Renewi en voorzitter van de Zero Waste Foundation.

Lees verder

Impressie van een
Duurzaamheidsscan

Andres Fellenberg, is een internationaal erkend expert en adviseur op het gebied van
duurzaamheid. Zijn sporen heeft hij verdiend in het hotelwezen. Met de Zero Waste
Foundation beweegt Andres zich intussen op elk zakelijk terrein. Met een doormeting
van de infrastructuur op het dak tot aan de apparatuur in de kelder is hij instaat om
bedrijven en instellingen advies op maat te geven als het gaat om duurzaam
ondernemen, CO2-reductie en besparingen op het gebied van grondstoffengebruik.

Lees verder

Ontdek De Bretten
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De Bretten? Dat is mogelijk het best bewaarde geheim van ons industriële en
zakelijke Westpoort regio. En wat voor een geheim. De Bretten is een plek waar
mens, dier en natuur samenkomen. Deze groene parel ligt in Sloterdijk West, tussen
de Haarlemmerpoort en Halfweg. Het is de laatste stadswildernis van Amsterdam.
Verslag van een verkenningstocht.

Lees verder

Project Walking Movie Sloterdijk

De eerste walking movie ter wereld kan worden beleefd in Sloterdijk. Met het hart op
de tong laat de goedlachse Grace je dit veranderende stuk Amsterdam zien. Ze
neemt je mee langs verborgen parels en stelt je voor aan vrije vogels. En je gaat zelf
ook aan de bak.

De toekomst van Sloterdijk

In korte tijd heeft Amsterdam Sloterdijk zich ontpopt tot één van de meest
verrassende wijken van de stad. Kantoorcomplexen worden omgetoverd tot moderne
werkplekken en woningen. Op braakliggende terreinen verrijst vooruitstrevende

https://www.westpoortondernemers.nl/ontdek-de-bretten/


nieuwbouw, met veel groen en gezamenlijke voorzieningen, voor een brede doelgroep
die open staat voor nieuwe kansen. De komende jaren komen er nog meerdere
nieuwe ontwikkelingen bij. Diversiteit en creativiteit vormen het credo.

Lees verder

Samenwerking SPAT en OV
Westpoort beklonken

Ruim een jaar geleden zijn de besturen van SPAT en de Ondernemersvereniging
Westpoort begonnen met gesprekken over versterking van de samenwerking op het
vlak van belangenbehartiging, veiligheid en gebiedsbeheer ten behoeve van het
bedrijfsleven in de Sloterdijken en Westpoort. Het doet ons groot genoegen u nu te
kunnen melden dat dit proces van bundeling van krachten succesvol is afgerond.

Lees verder

HyCC lanceert groot
waterstofproject

https://www.westpoortondernemers.nl/project-walking-movie-sloterdijk/
https://www.westpoortondernemers.nl/samenwerking-spat-en-ov-westpoort-beklonken/


HyCC lanceert in samenwerking met Port of Amsterdam het project H2era voor de
bouw van een groene waterstof fabriek van 500 megawatt in het havengebied van
Amsterdam. Daarmee wordt een grote stap gezet in de ontwikkeling van een
duurzame waterstofeconomie in het Noordzeekanaalgebied om de industrie en
mobiliteit te verduurzamen.

Voor de Westpoort Nieuwsbrief spraken wij Simon Glazenborg, senior business
developer bij Hydrogen. Naast de industrie hebben ook de transport- en logisitieke
sectoren, die ruim vertegenwoordigd zijn in ons Westpoort netwerk, grote
belangstelling voor de benefits van waterstof. Afgesproken is dat wij na de zomer
uitgebreid terugkomen op dit thema.

Lees verder

Duurzame samenwerking met Shell

Op Vol Energie Ondernemen, de eerste grote post-corona netwerkmeeting van Shell,
gehouden op 6 juli jl., hadden Marcel La Rose (voorzitter OV Westpoort) en Jaap
Reijntjes (directie Croonwolter&dros en trekker van de Westpoort
Duurzaamheidstafel) een inspirerend persoonlijk onderonsje met Marjan van Loon,
president-directeur bij Shell Nederland.

Lees verder
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Nieuws van de Westpoort Tafels

Tafel Veiligheid
Platform Veilig Ondernemen

Even voorstellen: de nieuwe adviseurs veilig ondernemen

Sinds kort heeft het PVO Amsterdam-Amstelland twee nieuwe adviseurs: Fouad
Benaya en Dorothy Carvalho de Sena. Fouad heeft hiervoor gewerkt bij de gemeente
Amsterdam, waarbij hij in zijn laatste functie de rol van projectleider veiligheid
vervulde. Dorothy heeft voordat ze bij het PVO kwam verschillende functies bij de
politie vervuld. We zijn heel blij dat er nu twee fulltime adviseurs veilig ondernemen
zijn voor de regio Amsterdam-Amstelland!

Lees verder

Tafel Arbeidsmarkt
Versterking Westpoort Werkt

Westpoort Werkt is het samenwerkingsverband dat inhoud geeft aan het
arbeidsmarktbeleid voor Westpoort en de nabijgelegen woongebieden zoals Stadsdeel
Nieuw West.

Westpoort Werkt heeft een goed netwerk opgebouwd en zijn er mooie dingen
neergezet. Denk aan de matchingstafel, Westpoort Tour voor collega's, maar ook de
pilot met bedrijven in 2021 en de afgelopen zeehavendagen. Zowel aan de kant van
het matchen als aan het imago is gewerkt.

Lees verder

Agenda OV Westpoort

Met een swingende netwerkmeeting op 30 augustus aanstaande pakken wij de draad
na de zomer weer op. U wordt uitgenodigd dit alvast te noteren in de agenda.
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